
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов -  заместник-кмет на Столична община

Относно: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските 
детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на 
територията на Столична община

Като майка на дете прието в държавна детска градина съм силно притеснена от 
перспективата местата в групите да се увеличават още. И в момента децата са 
повече от здравословното. Решението на проблема с липсата на места в 
общинските заведения не бива да бъде решаван за сметка на децата. Брой деца 
на квадратен метър, фонов шум, възможност на учител да обърне не качествено, 
а някакво внимание изобщо, на всяко дете, тези неща взети ли са предвид? Не 
смятате ли, че начинът, по който се пресмята средната посещаемост е изкривен в 
полза на това увеличаване на групите?
Предвид последните събития с КОВИД и обстановката, в която многократно ни 
е напомняно от институциите, че ще живеем още доста време (тоест вирусът 
няма да изчезне до септември) намирам за изключително изненадващо 
увеличаването на деца в група. Та нима това не беше основната причина едва 
миналия месец трудно да се вземе решението за отваряне на детските заведения? 
Именно големият брой деца в група!
Това е само един аргумент от много против това раздуване на групите, което 
освен всички негативи за децата и персонала, ще донесе и удовлетворение на 
твърде малък брой деца и родители на фона на общия огромен недостиг.
Моля потърсете идеи в гражданското общество, нещо дълбоко заложено в 
моделите на управление на водещите европейски държави.
С уважение,
Иванина Хлебарова


